
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 29. november kl. 17.30-19.30 
 
 

Afbud: 
Carina, Anika, Abdullah 
 

Medlemmer: 
 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle (skoleleder) 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 
 

Forældrevalgte: 
Laila Kalliomaki Frøslev (formand) 
Tanja Haubro Petersen (næsformand) 
Sarah Due Frost 
Laila Boll Rietbergen 
Abdullah Ahmed Sheikh Hassan 
Kim Krondorf 
Anika Andersen 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR) 
Kim Tank 
 

Elevrepræsentanter: 
Signe Bak Clausen 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 
 

Dagsorden: 

1. 
Godkendelse af sidste referat. 
Referat godkendt. 
 

2. 
Nyt fra Elevrådet. 



 

 

Udvalget i boden er lidt småt, ønske om mobilpay fra de større elever, der er lugtgener i baderummet ved pigernes 
omklædning. 
 
Nyt fra ledelsen 
 
Elevplanen udfases og meddelelsesbogen indfases, det bliver et system i Aula, som vi kommer til at høre mere om. 
Vi er i gang med at udfase Min Uddannelse, vi er i gang med at trække data ud af systemet via hjælp fra videoguides. 
Kontrakten med Min Uddannelses er forlænget så meget som muligt. Det er ikke længere et krav at have en 
læringsplatform. Vi går over til at bruge Google Classroom.  
 
Vi arbejder med det gode frikvarter på vores afdelingsmøder. Der er ligeledes nedsat en arbejdsgruppe, der skal arbejde 
med skolens værdier og rekruttering af elever i eget distrikt og udfordringer forbundet med en procent af to sprogede 
elever. Vi arbejder ydermere med et fokus på social kontrol sammen med Maja Viola Buskbom, der er konsulent på dette 
område.  
Vi har ansættelsessamtaler på mandag til afdelingslederstillingen til børnemiljøet.  
 
Nyt fra formanden 
 

3. 
Princip for lejrskoler fortsat fra august. Anders (lærer) fremlagde tidl. erfaringer med skolerejser. Skolebestyrelsen skal 
tage stilling til, om det igen skal være muligt at opkræve et forældrebeløb til en lejrskole. Skolebestyrelsen lægger op til 
en anbefaling ift. at lave nyt princip for skolerejser, så det igen er muligt at opkræve et fast beløb til en skolerejse i 
ungemiljøet. 
 
Princippet er gennemgået, der tilføjes eksempler, og det sættes på dagsordenen på forældremøder. 
Skolebestyrelsesrepræsentanten præsenteres princippet på 0.årgang.  
 

4. 
Drøftelse af funktionen kontaktforældre 
-sociale arrangementer og understøttelse af disse. Skolebestyrelsen vil gerne understøtte sociale arrangementer, og står 
gerne til rådighed med gode råd og erfaringer.  
Dato for kontaktforældremøder i det nye år. Kontakt Lisbet på kontoret for lån af personalerummet.  
Alle med til fødselsdag flyer.  
 

5. 
Velfærdens fundament 
Orientering og status 

6. 
Bestyrelsens bidrag til nyhedsbrev Ultimo.  
 

Evt. 
Kontaktudvalg, der er lavet en ny organisering. Der er fremadrettet to møder om året. Tanja er valgt som 
forældrerepræsentant. Suppleant bliver Laila Frøslev. 
 

Punkter til kommende møder: 
Principper 
Mobiltelefoner, hvad er bestyrelsens holdning? 
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